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Legnica, dnia 14 listopada 2023 r. 

 
Szanowny Pan 
Tadeusz Krzakowski 

         Prezydent Miasta Legnicy 
 
 

I N T E R P E L A C J A  nr 209 / IN /23 

 

Dotyczy:  Zasieku na odpady w podwórku przy ul. Senatorskiej w Legnicy. 

Podstawa prawna: 
art. 24 ust.3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.U. 2018, poz.994) 
 

 

 Działając w ramach uprawnień, wynikających z mandatu radnej Rady Miejskiej Legnicy,  

na wniosek mieszkańców Legnicy w sprawie kontenerów na odpady w podwórku ograniczonym  

ul. Senatorską, Książęcą, Żwirki i Wigury, Jagiellońską, proszę o udzielenie odpowiedzi na poniższe 

pytania: 

 

1. Czy istnienie możliwość zamknięcia zasieków, tak aby zachować porządek dookoła  

ww. terenu? 

2. Czy istnieje możliwość utwardzenia placu pod kontenerami, aby przy złych warunkach 

pogodowych zachować porządek sanitarny? 

 

Kontenery usytuowane są bezpośrednio na ziemi, wobec czego nawet najmniejsze opady deszczu 

uniemożliwiają mieszkańcom dotarcie do nich. Jest to również całkowicie niemożliwe przez osoby  

z niepełnosprawnością, ze względu na brak utwardzonego dojścia. 
 

 

  pl. Słowiański 8 
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Tak ustawione kontenery stanowią realne zagrożenie sanitarne i uniemożliwiają utrzymanie 

kontenerów w należytym stanie. Szczególnie należy podkreślić fakt, iż mieszkańcy zwracają uwagę na 

obecność szczurów w okolicach kontenerów. Problem ten należy z pewnością rozwiązać, ze względu 

na fakt, że otwarte podwórko ograniczone jest 9 kamienicami i placówką oświatową (V LO). 

 

Informuję, że mieszkańcy korzystający z ww. zasieku próbowali ten problem rozwiązać w zarządzie 

wspólnoty, zostali jednak poinformowani, że rozwiązanie powyższego problemu leży po stronie 

miasta, które jest właścicielem gruntu. Wobec powyższego oczywistym jest, że zmiana lokalizacji, lub 

utwardzenie podłoża pod kontenerami rozwiąże narastający problem. 

 

Zabezpieczenie odpadów przed wpływem czynników atmosferycznych w taki sposób, aby ograniczyć 

ich oddziaływanie na środowisko i zdrowie mieszkańców jest kompetencją Władz Miasta. 

 

 
 

 

Wnosząc o udzielenie pisemnej odpowiedzi na moje zapytanie i wskazuję, że podjęty problem 

dotyczy ogółu mieszkańców Legnicy i leży w jego interesie, co wypełnia wymogi wynikające wprost  

z art. 3 ust.1 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz.U. z 2016 r. 

poz.1764 oraz Dz.U.z 2017 r. poz.933), dlatego też uważam, iż zapytanie to jest zasadne zarówno na 

gruncie obowiązujących przepisów, jak i oczekiwań mieszkańców naszego miasta. 
 
 

 

Aleksandra Krzeszewska 


